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Geachte dames en heren,

ik heb toch dringend de behoefte u te berichten dat er ook inwoners van Achterveld zijn die niet op 
enige vorm van uitbreiding van hun dorp zitten te wachten. 

De aantrekkelijkheid van Achterveld als mijn woonplaats ervaar ik juist in de kleinschaligheid, de 
directe verbinding met het omliggende landschap en de bijzonder levendige dorpsgemeenschap.

Ik wil u er dus op wijzen dat de door u gebezigde bewoordingen over het "leefbaar houden van het 
dorp”, het "voor en door Achtervelders” en ook de “groene inrichting” van de nieuwe wijk door mij 
omgekeerd evenredig wordt ervaren.

Met elke woning die er de afgelopen jaren bij gebouwd is is voor mij de leefbaarheid (druk 
bouwverkeer en steeds meer verkeer op de verbindingswegen rondom het dorp) de 
aantrekkelijkheid (het ons kent ons maakt plaats voor ons kent ons niet) en het groen verdwenen.

Wetende dat een gemeenteraad op stoom niet te stoppen is in zijn bouwdrift wil ik u alsnog 
verzoeken zo min mogelijk te bouwen. Dit ook indachtig eerdere toezeggingen over de aantallen te 
bouwen woningen op wat u Mastenbroek II noemt.

En verder wil ik u vragen op z’n minst zo laag mogelijk te bouwen. Met ieder nieuw meerlaags-
appartementenblok verdwijnt het karakteristiek dorpsgevoel verder uit het zicht.

Tot slot is mijn vraag aan de gemeente, wanneer houdt dit op? Is er een mogelijk einde aan aan uw 
bouwdrift in zicht, zodat deze gemeenschap kan bijkomen van het infuus aan nieuwe inwoners? 

Deze nieuwe en oude inwoners die u verder geen perspectief geeft op leefbaarheidsverbeterende 
voorzieningen als een bus verbinding naar Amersfoort of een deelauto punt (Greenwheels).

Met vriendelijke groet,

Inwoner 
Achterveld


